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PROTOKÓŁ  NR  XXII/12 
 

obrad Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  25 października 2012 roku 

 
XXII Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 

Przewodniczącego  Rady Miasta Tadeusza Łysiaka.  
 
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 13 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowi załączniki nr 1 do protokołu).  
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
 
1. Sprawy  regulaminowe : 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Informacja o sytuacji demograficznej Miasta i sytuacji osób starszych. 
4. Informacja Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie nt. działalności i możliwości 

współpracy. 
5. Informacja o działalności i stanie Parku Narodowego „Ujście Warty”. 
6. Podjęcie uchwała w sprawach : 

a) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 
1), 

b) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od pierwszej opłaty z tytułu oddania 
w użytkowanie wieczyste nieruchomości (druk nr 2),  

c) przyjęcia na rok 2013 programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Kostrzynie 
nad Odrą (druk nr 3)  

d) określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjów                      
(druk nr 4)  

e) sprzedaży w drodze przetargu lokali mieszkalnych stanowiących własność 
Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 5),   

f) udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 6),  
g) ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 

Kostrzyn nad Odrą (druk nr 7),  
h) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 8),  

i) ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi (druk nr 9),  

j)  określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
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zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 
Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 10), 

k) podziału miasta Kostrzyn nad Odrą na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 
numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych (druk nr 11),  

l) podziału miasta Kostrzyn nad Odrą  na stałe okręgi wyborcze (druk nr 12), 
m) rozpatrzenia skargi Pana Klausa Ahrendta (druk nr 13), 

7. Interpelacje i wnioski. 
8. Sprawy różne. 

 
Przewodniczący Rady Miasta Tadeusz Łysiak o godz. 14.00 dokonał otwarcia obrad 
sesji w sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych oraz  
Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
 
Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 
15 osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
 
Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji. Przewodniczący Rady             
T. Łysiak wprowadził autopoprawkę  polegającą na wykreśleniu z porządku obrad 
sesji następujące projekty uchwał w sprawach :  

a) ustalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Kostrzyn 
nad Odrą (druk nr 7), 

b) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 8), 

c) ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi (druk nr 9), 

d) określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Miasta 
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 10), 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Finansów zgłoszono poprawki i uwagi do powyższych projektów uchwał, które należy 
nanieść, a następnie ponownie przeanalizować. Następnie poinformował, że projekty 
uchwał będą przedmiotem obrad następnej sesji Rady Miasta, która odbędzie się                
29 listopada 2012 r.   

Ponadto w ramach autopoprawki, zgłosił kolejne zmiany do porządku obrad sesji, 
polegające na wprowadzeniu projektów uchwał w sprawie : 

1) udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 6a) który został 
uzupełniony o dodatkowe  6 lokali mieszkalnych, 

2)  przyjęcia zmiany Statutu Celowego Związku Gmin CZG-12 (druk nr 14), 
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3) wyrażenia poparcia dla uchwały Rady Miejskiej Inowrocławia  sprawie skierowania 
do Trybunału Konstytucyjnego wniosku o stwierdzenie niezgodności z Konstytucją 
Rzeczypospolitej Polskiej przepisów ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w 
gminach (druk nr 15), 

 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej zmian do porządku obrad sesji, 
Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego porządku obrad sesji, tj. 
przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji Nr 
XXI/12 z 20 września 2012 r. Rada Miasta 13 głosami „za” przyjęła protokół. 

 
2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 20 września 2012 r. do 25 
października 2012 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt  (sprawozdanie z 
działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
 
Radny P. Tadla stwierdził, iż w sprawozdaniu Burmistrza zamieszczona została 
informacja na temat odbioru zadania inwestycyjnego w dniu 25 września br. pod 
nazwą „Rewitalizacja Twierdzy Kostrzyn- etap II”. Radny poinformował, iż 
uczestnicząc w posiedzeniu Rady Muzeum, dokonano przeglądu wykonanych  prac 
budowlanych. Na tej podstawie stwierdzono, że podjazdy dla osób niepełnosprawnych 
nie są wykonane prawidłowo, umożliwi ą dostęp tylko do określonego poziomu, a 
także utrudniają zjazd po bruku na skutek dużego nachylenia.  
Radny zapytał, czy zostały sporządzone wnioski poinwestycyjne i czy dotyczą one 
niedociągnięć w budowie ciągów dla osób niepełnosprawnych? 
  
Z-ca Burmistrza Z. Biedulski wyjaśnił, iż zakres prac inwestycyjnych był uzgadniany 
z Dyrektorem Muzeum Twierdzy i został wykonany zgodnie z ustaleniami. Dodał, iż 
zgłoszone uwagi w celu usprawnienia ciągu pieszego mogą być wykonane tylko w 
ramach kolejnego opracowania i nowej inwestycji.  
 
Radny P. Tadla stwierdził, iż poniesiono wysokie nakłady finansowe na inwestycję, a 
nie osiągnięto zadawalających efektów, skoro osoby niepełnosprawne mają utrudniony 
dostęp do zwiedzania Twierdzy kostrzyńskiej. Radny dodał, iż w dobie znoszenia 
barier architektonicznych, pozwalamy na budowanie obiektów, które nie są 
dostosowane dla osób niepełnosprawnych. 
 
Radny M. Jaszcz odnosząc się do informacji zawartej w sprawozdaniu dotyczącej 
przygotowania umowy na dotowanie zadania związanego z usuwaniem wyrobów 
zawierających azbest, zapytał w jaki sposób osoby zainteresowane będą powiadamiane 
o możliwości usunięcia azbestu ? Radny zapytał również, czego dotyczyła zmiana 
treści licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką ? 
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Burmistrz Miasta A. Kunt odpowiedział, iż zmiana treści licencji mogła dotyczyć 
zmiany adresu, lub też innej zmiany zawartej w treści licencji, na skutek czego 
konieczne było wydanie decyzji.  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak wyjaśnił, że należałoby sięgnąć do uchwały Rady 
Miasta w sprawie programu usuwania azbestu, w której określono zasady i procedury 
realizacji zadania.  
 
Radna K. Srokowska zapytała, czy wydana decyzja o umorzeniu postępowania w 
sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia 
polegającego na budowie magazynu odpadów niebezpiecznych przez firmę Teleskop, 
oznacza, że magazyny tej firmy będą postawione w bliskim sąsiedztwie posesji 
mieszkańców Os. Drzewice. Dodała, że mieszkańcy w aktach notarialnych posiadają  
zapis, że tereny te przeznaczone będą pod zabudowę obiektów służących do celów 
biurowych.  
 
Z-ca Burmistrza Z. Biedulski wyjaśnił, iż w tej sprawie toczyło się postępowanie o 
wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla tego przedsięwzięcia. W 
trakcie postępowania otrzymano odpowiedź od Dyrektora Regionalnego Ochrony 
Środowiska, że wskazane odpady i ich sposób składowania nie wymagają wydania 
decyzji środowiskowej. Z-ca Burmistrza zaprosił Radną K. Srokowską do zapoznania 
się w Urzędzie Miasta z całą dokumentacją w tej sprawie. 
 
Radny K. Wojtala odniósł  się do informacji dotyczącej wykonania kolejnego  
remontu w Szkole Podstawowej nr 4 w zakresie wymiany opierzenia. Radny zapytał, 
czy są osoby odpowiedzialne za przygotowanie projektu wykonanych już remontów 
na tym obiekcie. Radny stwierdził, iż w ramach poprzedniej inwestycji wykonano 
elewację, a wiec również należało dokonać wymiany rynien. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że na tym etapie modernizacji Szkoły 
Podstawowej nr 4, zakres prac nie obejmował wymiany rynien, papy, dlatego też prace 
te będą wykonane w kolejnym etapie.  
 
Radny K. Wojtala zwrócił się o podanie wysokości środków wydatkowanych na 
rozbudowę monitoringu w mieście. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt odpowiedział, iż na zadanie przeznaczono środki w 
wysokości 130 tys. zł. 
 
Radny K. Wojtala odniósł się do informacji zawartej w sprawozdaniu, a dotyczącej 
wydania decyzji na wycięcie 3.268 drzew i naliczenia z tego tytułu zbyt niskiej opłaty. 
Radny zwrócił uwagę, że na terenie K-S SSE również były wycięte drzewa, z tym, że 
liczba tych drzew była znacznie mniejsza, a naliczona kwota wynosiła około 4 mln zł.  
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Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że różnica polega na tym, iż na terenie strefy 
wycinka drzew była dokonana bez pozwolenia, a więc nie była to opłata tylko kara, 
która jest wielokrotnością należnej opłaty. 
 
Z-ca Naczelnika Wydz. GKiL Pani Małgorzata Tubielewicz poinformowała, iż opłata 
dotyczy wycinki 97 drzew, których obwód pnia przekracza 50 cm. W przypadku 37 
drzew nie będzie naliczana opłata, ponieważ są to drzewa obumarłe. Ponadto firma 
zobowiązała się do nasadzenia 3.123 drzew w zamian za odroczenie płatności na 3 
lata. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt dodał, iż zgodę na wycinkę drzew otrzymała firma Hanke 
Tissue, która na tych terenach planuje rozbudowę hal produkcyjnych. Firma wniosła 
opłatę w wysokości 10% tej wycinki, a pozostała kwota została odroczona na okres 3 
lat, do momentu przyjęcia nasadzonych drzew. 
 
 
Radny K. Wojtala zwrócił się o przybliżenie informacji na temat budowy przystani 
przy Bastionie Branderburgii na rzece Odrze. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że zadanie to będzie polegało na wybudowaniu 
pomostu do przycumowania wycieczkowych łodzi, jachtów, kajaków, aby ułatwić 
dostęp do zwiedzania terenu Twierdzy Kostrzyn. 
 
Radny M. Jaszcz odniósł się do informacji zawartej w sprawozdaniu dotyczącej 
spotkania Przewodniczącego Rady Miasta, Burmistrza Miasta z Wojewodą Lubuskim, 
na temat przygotowań do kolejnego Przystanku Woodstock oraz pozyskania 
finansowego wsparcia na prace konieczne do wykonania. Radny zapytał, czy 
wspomniane prace dotyczą sprawdzenia przez saperów całego terenu Przystanku 
Woodstock? 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, że zgodnie z oceną saperską konieczne jest 
ponowne dokonanie sprawdzenia ponad 100 ha terenu. W związku z powyższym 
podpisano zobowiązanie wykonania tych prac w 2013 roku przed kolejnym 
Przystankiem Woodstock. Dodał, iż poprzednio korzystaliśmy z dotacji z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, a w roku 2010 z Narodowego    
Funduszu Ochrony Środowiska w wysokości 80% wartości zadania na rekultywację 
przywrócenia terenów zielonych. Dlatego też postanowiono pozyskać środki również 
na wykonanie tych prac w roku 2013, w ramach tej dotacji. Niestety ze względu na 
zmianę przepisów, możemy otrzymać tylko pożyczkę na realizację tego zadania. 
Burmistrz poinformował, iż istnieje możliwość pozyskania środków od Krajowego 
Inspektora Ochrony Środowiska, co było tematem rozmowy z Wojewodą, który 
doradził konsultację w tej sprawie w Wojewódzkim  Inspektora Ochrony Środowiska. 
Burmistrz poinformował,  iż zdaniem Wojewódzkim  Inspektora Ochrony Środowiska 
szanse na pozyskanie tych środków są znikome, ponieważ musiałoby istnieć 
zagrożenie ”bombą ekologiczną”, czyli skażenia chemicznego, a takie na terenie 
Przystanku Woodstock nie występuje. Dlatego też poinformował Wojewodę, iż w 
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przypadku nie pozyskania środków zewnętrznych na to zadanie, nie będzie mógł 
podpisać zgody na imprezę masową. 
 
Ad. 3 - Informacja o sytuacji demograficznej Miasta i sytuacji osób starszych. 
 
 Z-ca Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Agnieszka Pundyk przedstawiła 
informację o sytuacji demograficznej Miasta i sytuacji osób starszych (informacja 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 
 
Radny M. Tatarewicz zwrócił uwagę, iż z przedstawionej informacji wynika, że liczba 
mieszkańców zmniejszyła się o 200 osób, a przyrost naturalny również w ostatnich 5 
latach wyniósł około 200 osób. W związku z powyższym zapytał, czy różnica 
wynosząca 400 osób jest efektem migracji, czy też nie wypełnianiem obowiązku 
meldunkowego ? 
 
Z-ca Kierownika OPS Pani A. Pundyk stwierdziła, iż nie potrafi udzielić odpowiedzi 
na pytanie radnego. Dodała, iż prawdopodobnie w roku 2016 roku obowiązek 
meldunkowy nie będzie już istniał. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt odpowiadając na pytanie Radnego, wyjaśnił, iż wzrasta 
liczba zameldowań na pobyt czasowy, która na koniec 2011 r. wyniosła 200. Ponadto 
Urząd Stanu Cywilnego  ocenia, iż od 2000 do 3000 osób zamieszkuje w Kostrzynie 
bez zameldowania.  
 
Radny M. Tatarewicz zwrócił uwagę, że zmniejszająca się liczba mieszkańców może 
być spowodowana migracją zarobkową za granicę, wyjazdem młodzieży do większych 
miasta, ale również coraz mniejszym wypełnianiem obowiązku meldunkowego. Radny 
był zdania, iż rozpoznanie tej sytuacji przez Radę Miasta jest bardzo ważne, w celu 
dokonania oceny atrakcyjności miasta, jeśli jest to spowodowane migracją 
mieszkańców. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt stwierdził, iż zjawisko takie dotyczy wielu miasta, 
ponieważ społeczeństwo przenosi się do innych miast, w okolice miast, z różnych 
powodów. Problem ten dotyczy przede wszystkim dużych miast, ponieważ powoduje 
to uszczuplenie dochodów miasta z tytułu odpisów podatkowych.  
 
Radny M. Tatarewicz zwrócił się z prośbą, aby w przyszłości przy przedstawianiu 
danych liczbowych, podać również informację zawierającą przyczyny. 
 
Ponadto Radny M. Tatarewicz zwrócił się pytaniem, jaki procent mieszkańców Domu 
Pomocy Społecznej w Kostrzynie stanowią mieszkańcy Kostrzyna? 
 
Z-ca Kierownika OPS Pani A. Pundyk poprosiła Dyrektora Domu Seniora w 
Kostrzynie nad Odrą o udzielenie odpowiedzi na powyższe pytanie. 
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Dyrektor Domu Seniora Pani Bogusława Strojnowska poinformowała, iż obecnie na 
58 osób w Domu Seniora zamieszkują 22 osoby z Kostrzyna, w tym 18 kobiet i 4 
mężczyzn. Ponadto przedstawiła informacje na temat zasad przyjmowania i 
ponoszenia  kosztów z tytułu utrzymania mieszkańca. 
 
Z-ca Kierownika OPS Pani A. Pundyk uzupełniając wypowiedź Pani Dyrektor, 
dodała, iż podany średni miesięczny koszt utrzymania został wyliczony na podstawie 
liczby mieszkańców Kostrzyna przebywających w innych Domach Pomocy 
Społecznej, tj. w Kamieniu Wielkim, w Tursku,  Myśliborzu, Jasincu, Rokitnie, 
Trzcińsku Zdrój.  
  
 
4. Informacja Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie nt. działalności i 

możliwości współpracy. 
 
Pani Marzena Fabiańczyk oraz Pani Anna Bilińska w imieniu Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie przedstawiły informację na temat działalności i możliwości 
współpracy (informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono pytań do przedstawionej informacji przystąpiono 
do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
 
5. Informacja o działalności i stanie Parku Narodowego „Ujście Warty”. 
 
Dyrektor Parku Narodowego „Ujście Warty” Pan Konrad Wypychowski przedstawił 
informację o działalności i stanie Parku Narodowego „Ujście Warty” (informacja 
stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
 
 
 
6. Podjęcie uchwał. 
 
a) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 1),  
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy 1 „wstrzymującym się” - podjęła Uchwałę Nr XXII/158/12,  która stanowi 
załącznik nr  6 do protokołu. 
 
b) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od pierwszej opłaty z tytułu oddania w 

użytkowanie wieczyste nieruchomości (druk nr 2),  
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/159/12,  która stanowi załącznik nr  6 do protokołu. 
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c) przyjęcia na rok 2013 programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w Kostrzynie nad 
Odrą (druk nr 3)  

 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, że projekt uchwały uzyskał 
pozytywną opinię obu Komisji Rady Miasta, z tym, że w projekcie uchwały w 
załączniku nr 1 w pkt. 6.1. Alternatywne formy spędzania czasu wolnego – promocja 
sportu, kultury i rekreacji zwiększyć środki do kwoty 230.000 zł., zamiast 200.000 zł. 
W związku z powyższym poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zwiększenia 
środków na zadanie - Alternatywne formy spędzania czasu wolnego – promocja 
sportu, kultury i rekreacji - do kwoty 230.000 zł. 
Wniosek został przyjęty przez Radę Miasta. Za jego przyjęciem głosowało 9 radnych , 
1 radny głosował przeciw, 3 radnych wstrzymało się od głosowania. 
 
Radna K. Żołna zgłosiła wątpliwości do pkt. 7.4 - Działalność na rzecz rodziny, 
macierzyństwa, rodzicielstwa: zasad wychowywania, zrozumienia, rozwoju dziecka. 
Kształcenie dzieci, młodzieży i osób starszych z zakresu edukacji zdrowotnej. 
Działalność na rzecz ochrony i promocji zdrowia; przeciwdziałania uzależnieniom i 
patologiom społecznym, oraz innym zagrożeniom w kontekście transgranicznym. 
Radna stwierdziła, iż będzie głosowała przeciw tej pozycji, ponieważ ujęta w 
programie kwota 100 tys. zł. jest wyłącznie dofinansowaniem  Wyższej Szkoły 
Zawodowej w Kostrzynie w postaci wyposażenia. Zdaniem Radnej środki w tej 
wysokości można przeznaczyć w budżecie miasta na doposażenie szkół 
podstawowych i gimnazjów w pomoce naukowe.  
 
Radna M. Sądej stwierdziła, że wzrost funduszy na prowadzenie działalności i 
współpracę z organizacjami pozarządowymi w 2013 roku wyniesie 36% w stosunku 
do roku 2012. Radna dodała, iż dotychczas nie zwiększano żadnej pozycji w 
budżetach miasta, aż o 36%. W związku z powyższym zaproponowała, aby ten punkt 
porządku obrad odłożyć i ponownie wrócić do dyskusji nad tym projektem. 
 
Radna M. Sądej złożyła formalny wniosek o odłożenie projektu uchwały do 
ponownego omówienia. 
Przewodniczący Rady stwierdził, iż wniosek nie został przyjęty. Za jego przyjęciem 
głosowało 4 radnych, 4 radnych głosowało przeciw, 5 radnych wstrzymało się od 
głosowania.  
 
Radny A. Bogdański  również był zdania, że środki w wysokości 100 tys. zł. na 
realizację tego zadania są zbyt wysokie i poparł propozycję, aby część środków z tej 
pozycji przeznaczyć na pomoce naukowe w szkołach. W związku z powyższym  
proponuje, aby szkoła na początku tego przedsięwzięcia poprowadziła zajęcia w 
ramach wolontariatu, a Rada przyznała środki w mniejszej wysokości na to zadanie. 
 
 
Radny T. Łysiak stwierdził, iż  zaskoczony jest sugestiami Radnych, ponieważ na obu 
posiedzeniach Komisji temat był szczegółowo dyskutowany i wyrażono pozytywną 
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opinie. Dodał, iż w ramach udzielonego wsparcia szkoła przeprowadzi szereg szkoleń 
ujętych w programie. 
 
Radny M. Tatarewicz stwierdził, iż kwestia dotycząca wysokości środków zostanie 
ostatecznie rozstrzygnięta w uchwale budżetowej, dlatego też proponuje 
pozostawienie zadania w projekcie uchwały, jeśli radni mają wątpliwości co do 
wysokości kwoty ujętej na to zadanie.    
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zwrócił uwagę, że wzrost środków wystąpił również 
na realizację zadań  sportowych i wynosi 15% w stosunku  do propozycji. Ponadto 
stwierdził, iż edukacja społeczeństwa w zakresie  udzielenia pierwszej pomocy jest 
bardzo ważna. Zdaniem Przewodniczącego Rady należy skorzystać z inicjatywy i 
oferty przeprowadzenia szkoleń kostrzyńskiej młodzieży przez wykwalifikowaną 
kadrę WSZ w zamian za środki na zakup sprzętu. 
 
Radna M. Sądej zapytała się radcy prawnego czy Rada Miasta będzie mogła dokonać 
zmian w projekcie budżetu miasta w części dotyczącej środków ujętych na realizację 
tego zadania. 
 
Radca prawny Urzędu Miasta Pani Małgorzata Słotwińska poinformowała, iż pojawiła 
się wątpliwość w sprawie wyniku głosowania nad wnioskiem Radnej M. Sądej. Radca 
prawny stwierdziła, iż prawdopodobnie oddano 5 głosów „za” i 4 głosy „przeciw”. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał ponownie wniosek Radnej M. Sądej w 
sprawie odłożenia projektu uchwały do powtórnego omówienia na posiedzeniach 
Komisji.  
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 7 radnych, 5 radnych 
głosowało przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 
W związku z powyższym przystąpiono do realizacji kolejnego podpunktu porządku 
obrad sesji.  
 
d) określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjów                      

(druk nr 4)  
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”- podjęła Uchwałę Nr XXII/160/12,  która stanowi załącznik nr  6 do protokołu. 
 
e) sprzedaży w drodze przetargu lokali mieszkalnych stanowiących własność Miasta 

Kostrzyn nad Odrą (druk nr 5),   
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”- podjęła Uchwałę Nr XXII/161/12,  która stanowi załącznik nr  7 do protokołu. 
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f) udzielenia bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych (druk nr 6a),  
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/162/12,  która stanowi załącznik nr  8 do protokołu. 
 
 
g) podziału miasta Kostrzyn nad Odrą  na stałe okręgi wyborcze (druk nr 12), 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/163/12,  która stanowi załącznik nr  9 do protokołu. 
 
h) podziału miasta Kostrzyn nad Odrą na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych (druk nr 11),  
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/164/12,  która stanowi załącznik nr  10 do protokołu. 
 
 
i) rozpatrzenia skargi Pana Klausa Ahrendta (druk nr 13), 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/165/12,  która stanowi załącznik nr  11 do protokołu. 
 

j)  przyjęcia zmiany Statutu Celowego Związku Gmin CZG-12 (druk nr 14), 
 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/166/12,  która stanowi załącznik nr  12 do protokołu. 

 

 

k) wyrażenia poparcia dla uchwały Rady Miejskiej Inowrocławia w sprawie 
skierowania do Trybunału Konstytucyjnego wniosku o stwierdzenie niezgodności z 
Konstytucją Rzeczypospolitej Polskiej przepisów ustawy o utrzymaniu czystości i 
porządku w gminach (druk nr 15), 

 
Przewodniczący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za” - podjęła Uchwałę Nr XXII/167/12,  która stanowi załącznik nr  13 do protokołu. 
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6. Interpelacje i wnioski. 

 

Radny M. Tatarewicz wnioskował o przedstawienie wykładni prawnej, czy Rada 
Miasta jest związana zapisami finansowymi uchwały w sprawie przyjęcia programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego w  Kostrzynie są wiążące dla Rady Miasta przy 
uchwalaniu uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2013 rok? 

 
7. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady Miasta Tadeusz Łysiak Zgodnie z art. 24 h ust. 12 ustawy z 
dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym   ( Dz. U. z 2001r. Nr 142, poz. 1591 
ze zm.) poinformował, iż w terminie do 30 października każdego roku 
Przewodniczący Rady zobowiązany jest do przedstawienia Radzie  informacji  z 
analizy oświadczeń majątkowych.  
Następnie poinformował, że 14 radnych złożyło oświadczenia majątkowe 
Przewodniczącemu Rady w ustawowym terminie, to jest do 30 kwietnia 2012 r. 
według stanu na dzień 31 grudnia 2011 roku. Radni złożyli  oświadczenia majątkowe 
wraz z kopią swojego zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 2011 (PIT) 
w dwóch egzemplarzach. Po dokonaniu analizy oświadczeń majątkowych radnych, 
wszystkie osoby zobligowane do składania oświadczeń złożyły je w terminie i 
żadnych nieprawidłowości nie stwierdziłem. 14 oświadczeń majątkowych, po jednym  
egzemplarzu, wraz z kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w roku 2011 
przesłano do Urzędu Skarbowego w Gorzowie Wlkp.  

Ponadto poinformował, że w dniu 18 października 2012 roku do Rady Miasta 
wpłynęła analiza Naczelnik Urzędu Skarbowego w Gorzowie Wlkp., w której 
przedstawiono nieprawidłowości stwierdzone w oświadczeniach majątkowych 
Radnych. W związku z powyższym Radni, u których wystąpiły nieprawidłowości 
otrzymają pisemną informację w tej sprawie.  
Następnie poinformował, iż w dniu dzisiejszym otrzymał pismo od Wojewody 
Lubuskiego, w którym przedstawiono analizę oświadczeń majątkowych złożonych 
Wojewodzie przez Burmistrza i Przewodniczącego Rady. 

 

Z-ca Burmistrza Z. Biedulski poinformował, iż w sprawie rozwiązania problemu 
dotyczącego dzików poruszających się na terenie miasta, ustalono, że Koło 
Myśliwskie w ramach posiadanych środków zajmie się wyeliminowaniem nadmiernej 
ilości dzików, poprzez ich zwabienie pokarmem i odstrzelenie w obrębie lasów. 
Natomiast Miasto dokona zakupu i wysypania specjalnej karmy, która ma 
spowodować odstraszenie dzików, aby ponownie nie wróciły na tereny miejskie. Z-ca 
Burmistrza dodał, iż jest to działanie długofalowe i może potrwać do dwóch miesięcy.  
Następnie Z-ca Burmistrza poinformował, iż w terminie od 2 do 16 listopada br. 
będzie zamknięty przejazd kolejowy przy ul. Niepodległości w związku z 
prowadzeniem prac remontowych torowiska. 
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Przewodniczący Rady T. Łysiak poinformował, iż  do Rady Miasta Kostrzyn 
nad Odrą w dniu 25.10.2012 r. wpłynęło pismo,  w którym Radny Antoni Żołna na 
podstawie art. 190 ust.1 pkt.2 Ordynacji Wyborczej do samorządów zrzeka się 
mandatu radnego Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą. 

 

Przewodniczący Rady T. Łysiak zwrócił się do Prezesa MZK Sp. z o.o Pana O. 
Kłaptocza o zabranie głosu w sprawie przedstawienia wyjaśnień na temat jakości 
wody pitnej. 
Prezes MZK Sp. z o.o Pan O. Kłaptocz w formie prezentacji audiowizualnej  
przedstawił informację na temat parametrów wody podawanej do sieci i wyników 
badań wody. Podsumowując swoją wypowiedź Prezes MZK stwierdził, iż woda w 
Kostrzynie spełnia wszelkie wymagania Rozporządzenia Ministra Zdrowia dotyczące 
wody zdanej do spożycia i jest w pełni bezpieczna. Ponadto zaproponował przesłanie 
odpowiednich dokumentów w sprawie jakości wody osobom  zainteresowanym, bądź 
zapoznanie się z nimi  na stronie internetowej MZK.  
 
Radny K. Wojtala zapytał, czy woda nadal musi być przegotowywana przed 
spożyciem? 
 
Prezes O. Kłaptocz wyjaśnił, iż SANEPID zalecił poinformowanie mieszkańców o 
przegotowywaniu wody przed spożyciem, nie podając powodów. Prezes dodał, iż 
woda jest podwójnie zabezpieczona, ponieważ odciągane są parametry bez 
chlorowania i dodatkowo jeszcze woda jest chlorowana. Ponadto SANEPID 
stwierdził, iż decyzja o tym, aby mieszkańcy byli informowani o przegotowywaniu 
wody przed spożyciem nie zostanie odwołana do czasu chlorowaniu wody. Prezes 
MZK stwierdził, iż w przypadku stałego chlorowania wody, tak jak ma to miejsce w 
innych miastach, częstotliwość i metody badania wody są inne. Prezes MZK odnosząc 
się wprost do zadanego pytania, odpowiedział, iż woda nie musi być chlorowana i 
wodę osobiście spożywa bez gotowania.  Dodał, iż MZK postara się doprowadzić do 
zakończenia modernizacji przeróbek studni, które również zapewnią ich bezpieczne 
działanie w trakcie powodzi. Prezes stwierdził, iż wówczas będzie można wyłączyć 
chlorowanie, a SANEPID będzie miał podstawę do wycofania  zarządzenia. 

Radny K. Wojtala stwierdził, iż dopóki nie ma decyzji SANEPID-u, to nadal 
obowiązuje  informacja przekazana mieszkańcom o przegotowywaniu wody. 

Prezes O. Kłaptocz stwierdził, iż praktycznie nie ma potrzeby przegotowywania wody, 
ponieważ spełnia wszystkie warunki Rozporządzenia Ministra Zdrowia.  

Radny K. Wojtala przypomniał, że informacja  o przegotowywaniu wody przed 
spożyciem została mieszkańcom przekazana przez MZK. 

Prezes O. Kłaptocz wyjaśnił, iż informacja została do mieszkańców wystosowana, w 
momencie, gdy nie znano jeszcze źródła zanieczyszczenia i wprowadzono 
chlorowanie. W związku z tym, iż usunięto źródło zanieczyszczania wody, a 
chlorowanie prowadzone jest ze względu na dbałość i podwójne zabezpieczenie. 
Dodał, iż SANEPID stwierdził, iż ich decyzja nie zostanie zmieniona, jeśli MZK nie 
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zaprzestanie chlorowania. Prezes O. Kłaptocz poinformował, iż sprawa powinna być 
zakończona w ciągu miesiąca. 

 

Radny K. Wojtala zapytał, czy w związku z tym, iż mieszkańcy ponoszą dodatkowe 
koszty, cena wody będzie niższa ? 

Prezes O. Kłaptocz stwierdził, iż cena wody powinna być wyższa, ponieważ 
przedsiębiorstwo poniosło wydatki na modernizację, próby, badania bakteriologiczne. 
Dodał, iż taryfę do ustalenia ceny wody kalkuje się zgodnie z kosztami, a więc na ma 
żadnych podstaw do obniżenia ceny wody. 

 

Radny K. Wojtala odniósł się do informacji ujętej w sprawozdaniu Burmistrza, w 
zakresie ochrony środowiska, w części dotyczącej wydania decyzji o umorzeniu 
postępowania w sprawie rozłożenia kary na raty. Radny zapytał, w jakiej wysokości i 
komu została kara rozłożono na raty? Radny zwrócił się, aby udzielić również 
odpowiedzi w sprawie wydania decyzji o umorzeniu postępowaniu w sprawie 
wymierzenia kary pieniężnej za usunięcie drzew bez wymaganego zezwolenia. 

 

Z-ca Naczelnika Wydz. GKiL Pani M. Tubielewicz wyjaśniła, iż w tej sprawie 
zostanie udzielona odpowiedź na piśmie. 

 

Burmistrz Miasta A. Kunt ponownie zwrócił się do radnych Rady Miasta o zajęcie 
stanowiska w sprawie utworzenia drugiej zmiany w strukturach Straży Miejskiej, 
ponieważ obecnie trwają prace nad projektem budżetu miasta. 

Przewodniczący Rady T. Łysiak zaproponował, iż na najbliższym spotkaniu, Radni 
zajmą stanowisko w tej sprawie. 

  
 
W związku z tym, że porządek obrad XXII sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                      
kadencji został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta T. Łysiak zamknął obrady 
o godzinie 17.30. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska        Tadeusz Łysiak 


